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Nijemci,25.o2可 ka 2024.godinc

Zakljuici sa sjednice Vijeda uienika
odriane 25. oZujka 2A24. u 10:50 sati

U ponedjeljak,25. oZujka 2024. godine u 10:50 sati u prostorijama matidne Skole. todni-ie u udionici
broj 7 odrZana je sjednica Vijeia udenika koju je sazvala pedagoginja ikole Antonija Filipovii
Bjelobradii. Na Vijeie udenika bili su pozvani predsjednici razrednih odjela i niihovi zamjenici. Prisutni
dlanovi Vijeia udenika i njihovi zamjenici svoj su dolazak potvrdili podizanjem ruke nakon Sto ih je
pedagoginja prozvala i zabiljeLlla njihovu prisutnost. Bila su prisutna 23 sudionika, od toga l0
predsjednika razrednih odjela te ll zamienika predsjednika. Opravdano su nenazoini predsjednlk2.l4.
razreda podrudne Skole Donje Novo Selo, predsjednik 2.14. razreda podrudne Skole Deletovci i
predsjednica2. razreda matidne Skole u Nijemcima.

Na Vije6u uё enika prisustvovalaje i edukacijska rchabilitttorica Ana Colakovi6.

Predsjednik Vijeia udenika pozdravio je prisutne dlanove te predloZio sljedeii Dnevni red:

1) Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice L'ijetct utenika
2) Predavanje ,,Zdrav iivot" --, predavaii: uienici 5. a rozredct

3) Kraj ikolske godine 2023./2021, --, skolske obveze uienika, prijedlozi poboljlania odgojno-
obrazo,*ni h posti gnuta, vladanj e uienika

4) Aktualnosti i dogadanja u ikoli
5) Razno

Dnevni red je jednoglasno prihvaien. Nije bilo nadopune Dnevnog reda.

Ad. 1) Predsjednik Vijeia udenika otvorio je raspravu o verifikaciji zapisnika prethodne sjednice odrZane
7. veljade 2024. Buduii da prirnjedbi nije bilo" predsjednik Vijeia udenika daje na usvajanje zapisnik
prethodne sjednice koji je jednoglasno prihvaien.

Ad. 2) Predsjednik i zamjenica predsjednika 5. arazreda sdrLali su predavanje na temu ,,Zdrav Livot''.
Udenici su govorili o vaZnim higijenskim navikama, vaZnosti tjelesnih aktivnosti, dobrog sna i kvalitetnog



provodenia slobodnog vremena. Otvorena.ie rasprava o redovitosti obavljanja higilenskih navika u vidu
obavljanja vainih zdravstvenih pregleda te o nedovoljno utro5enom vremenu za san. Svi sudionici su
aktivno sudjeiovali u raspravi.

Ad. 3) Povela se rasprava o ulozi dlanova Vijeia udenika i utjecaja na druge udenike. njihovim pravima i
obvezama, osobito sad pred kraj Skolske godine.

Pokrenuta je rasprava o odgojno-obrazovnim postiErucima udenika. Pedagoginja je dlanove potaknula na
redovito udenje i izvr5avanje Skolskih obveza" dobru organizacilu i izradu piana r"rdenja, aktivno udenje.
organizaciju prostora za udenje, redovito ponavljanje gradiva, ustra.inost i sl.

Ad.4)Clanovi Vijeda uこ enika su izntieli attuainosti i dogadallja u Skoli

Ad. 5) Ramo:

Pedagoginjaie zahvalila udenicima na sudjelovanju te ih je potaknula na prenoSenje svih saznania
sa sjednice Vijeia udenika udenicima svo.ieg razrednog odjela.

Sjednica Vif eia udenika zavr5ila je u 10:25 sati

Zapisnidar:

Antonija Fi Iipovii Bjeiobradii, pedagoginja

Prilog,

I) PotverPoint prezentacija predavanja ,,Zdrat, iittot"


